
 

 

 
 

 

Poznań, 11 sierpnia 2021 r. 

 

Interpelacja 

ws. przestawienia kamery w parku Czarneckiego w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 Rada Osiedla Nowe Winogrady Południe zwróciła się w ostatnich tygodniach z prośbą 

o przestawienie jednej z kamer w parku Czarneckiego z uwagi na fakt, iż znajduje się ona 

centralnie w koronie drzew i zupełnie nie spełnia swojej roli – nie zwiększa bezpieczeństwa. 

W odpowiedzi na pismo (znak sprawy: ZKB-II.2635.5.8.2021) jednostka otrzymała 

informacje, że zaplanowano prace przycięcia zieleni i obniżenia kamery do końca 

października 2021 (czyli 2,5 miesiące oczekiwania). W opinii Rady Osiedla takie prace nie 

rozwiązują jednak problemu na stałe, a są jedynie doraźnym rozwiązaniem. Zasadność 

położenia kamery także budzi wątpliwości, które zostałyby rozwiane przez przestawienie jej.  

 Pan Prezydent za każdym razem podkreśla, jak ważny jest miejski monitoring i jak 

dużą rolę miasto zwraca na bezpieczeństwo. Tymczasem powyższy przykład pokazuje, że 

kamera, która mogłaby przez najbliższe 2,5 miesiąca realnie przyczynić się do zwiększenia 

bezpieczeństwa, wciąż będzie zasłonięta koroną drzew będąc bezużyteczną. Zwracam się 

więc z uprzejmą prośbą o przychylenie się do głosu Rady Osiedla i wykonanie oraz 

sfinansowanie działań mających na celu przestawienie ww. kamery w miejsce, które realnie 

zwiększy bezpieczeństwo, na czym skorzystają wszyscy mieszkańcy Winograd.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


